
Dit is alweer de vijfde consultatie over 5G. Het leeuwendeel van de reacties waarschuwt voor wat 
straling met de gezondheid doet. Ik krijg niet de indruk dat er echt daar naar geluisterd wordt.
De telecom en de overheid roepen alsmaar dat de straling ruim beneden de Europese limieten liggen. 
Die limieten zijn gebaseerd op wat onwetenschappelijk geknoei met water, niet op praktijkervaringen. 
Ik ben meetspecialist en lid van de beroepsvereniging Vemes. Mijn Vemes collega’s en ik komen 
dagelijks bij personen die ernstige last hebben van elektrostress.  Volgens een Zweeds onderzoek in 
2009 en een Nederlands onderzoek door Kantar in 2016 betreft het ongeveer 3% van de bevolking, in 
Nederland een half miljoen mensen. 
Stop met het luisteren naar de ICNIRP. Zij zien de mens enkel als een zak water en gaan volledig 
voorbij aan dat de mens een kwetsbaar elektro biologisch wezen is. Daardoor verschaffen ze de 
telecom ruim baan om hun letterlijk misselijk makende praktijken voort te zetten en uit te breiden. 
Waar geld telt en mensen niet is er sprake van maffiapraktijken.
Wij worden ook gesust met dat 3,5 en 26 GHz niet door de huid dringt. De huid moet de straling 
opvangen. Het is het grootste menselijke orgaan en staat op allerlei wijzen in contact met de rest van 
het lichaam. Denk daar niet lichtvaardig over. Er is ook de invloed van straling op het hoornvlies. Nu 
al zie ik meldingen van oogklachten door straling, zoals toenemende blindheid en het loslaten van het 
hoornvlies.
Zie voor meer informatie www.Cybertheek.nl/emv/infoveldmeting.pdf
Kortom, 5G WEG ERMEE !

http://www.Cybertheek.nl/emv/infoveldmeting.pdf

